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Życzymy wszystkim naszym
Klientom zdrowych i pogodnych

Świąt Wielkanocnych
Ząbki, ul. ks. Skorupki 17 lok. U1

Kobyłka, ul. Napoleona 63A 

Rada Miasta Wołomin, 
podczas sesji 7 marca, podjęła 
niemal jednogłośną decyzję (tyl-
ko 1 głos przeciw i 2 wstrzymu-
jące) o obcięciu pensji burmistrz 
Wołomina, Elżbiety Radwan. 
Zamiast dotychczasowych 
12 520 złotych brutto ma otrzy-
mywać 9 490 zł brutto – uchwała 
obowiązuje w trybie natychmia-
stowym, do końca kadencji.

Podczas kilkugodzinnej 
burzliwej dyskusji radni (głów-
nie z klub PiS) zarzucali bur-
mistrz Radwan małą aktywność 
i opieszałość w realizacji zadań, 
niechęć do współpracy z Radą 
Miasta i brak odpowiednio 
szybkich reakcji na problemy 
mieszkańców. Szerokim echem 
odbiła się wypowiedź radnego 
Zbigniewa Paziewskiego, który 
zasugerował, że dobra współ-
praca między burmistrz a Radą 
byłaby możliwa, gdyby ta przy-
jęła na zastępcę kogoś z PiS. To 
stwierdzenie było na tyle szo-
kujące, że szybko odcięli się od 
niego nawet klubowi koledzy 
radnego Paziewskiego.

Merytorycznym argumen-
tem podnoszonym w dysku-
sji był problem długotrwałego 
procesu tworzenia planu zago-
spodarowania przestrzenne-
go. Wydarzeniem towarzyszą-
cym sesji był protest „Pracow-
ników DJCHEM Chemikals 

Poland, mieszkańców miasta 
i gminy Wołomin” przeciwko 
„bezczynności w przedmiocie 
uchwalenia miejscowego planu, 
której skutkiem jest zablokowa-
nie możliwości rozwojowych i 
inwestycyjnych spółki”. Chodzi 
o projekt „Strefa usługowo – 
produkcyjna Łukaszewicza II” 
Przy okazji protestu, zagrożono 
złożeniem wniosku o odszko-
dowanie.

Burmistrz 
składa pozew

Burmistrz Elżbieta Ra-
dwan była nieobecna przy 
dyskusji na jej temat oraz 
głosowaniu o obniżce pensji. 
W wydanym po sesji oświad-
czeniu szczegółowo odpowie-
działa na poszczególne zarzu-
ty radnych.

13 marca opublikowała list 
do mieszkańców, w którym 
poinformowała, że zdecydo-
wała się złożyć pozew przeciw-

W Wołominie już kampania

Za zasługi dla sportu

Jeśli przedstawiciele samorządu zamiast dbać o dobro mieszkańców, skupiają się na walkach między 
sobą, to znak, że wybory coraz bliżej. Terminu kampanii wyborczej jeszcze nie ogłoszono, ale bezlito-
sne kotłowanie w Wołominie zaczęło się już na dobre.

ko Radzie Miejskiej w związku 
z decyzją o obniżeniu wyna-
grodzenia burmistrza. 

(dokończenie na str. 5)

15 marca w siedzibie 
Ministerstwa Sportu i Tu-
rystyki odbyły się dwie uro-
czystości: wręczenie orderów 
i odznaczeń państwowych, 
nadanych przez Prezyden-
ta Rzeczypospolitej Polskiej 
oraz odznak „Za Zasługi dla 

Sportu” osobom zasłużonym 
za działalność na rzecz spor-
tu. Zgromadzeni otrzymali 
wyróżnienia z rąk ministra 
Witolda Bańki. 

Wiceburmistrz Ząbek wyróżniony

(dokończenie na str. 4)

Burmistrz Elżbieta Radwan
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Krajowa Rada Sądownictwa – 
w co gra totalna opozycja?

Zapraszamy do Biura Posła Piotra Uścińskiego 
w Wołominie ul. Ogrodowa 14,   

a także do Mobilnego Biura Posła Piotra Uścińskiego, 
które może dojechać wszędzie, gdzie jest potrzebne 

(na terenie powiatów podwarszawskich) 
tel.: +48 731 97 00 77 

email: biuro@uscinski.pl

Wszystkim naszym 
Klientom i Przyjaciołom 

życzymy wesołych 
Świąt Wielkanocnych!

żyżyyczczymymy y wew sołyyychchchhchc  
ycychhhhh!h!!!ŚwŚwwiiąiąt t WiWiWW elellkakakakanonocnnycychhycychh

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

Z okazji Świąt Wielkanocnych życzymy Państwu,
aby Zmartwychwstały Chrystus przyniósł ze sobą

Radość, Nadzieję oraz Wiarę
w ostateczne zwycięstwo tego, co dobre,

szlachetne i piękne.
Niech przeżywanie

Misterium Zmartwychwstania Pańskiego
obudzi w nas wzajemną życzliwość,

umiejętność cieszenia się życiem
i da siłę w pokonywaniu codziennych trudności.

Kazimierz Rakowski
Starosta Wołomiński

Janusz Werczyński
Przewodniczący 
Rady Powiatu

Adam Łossan
Wicestarosta Wołomiński

Kto choć trochę inte-
resuje się sprawą reformy 
sądownictwa w Polsce, za-
uważył zapewne, że dzięki 
interwencji Prezydenta RP 
opozycja dostała gwarancję 
udziału w wyborze człon-
ków KRS (Krajowej Rady 
Sądownictwa). W ustawie 
znalazł się bowiem zapis o 
konieczności wyboru więk-
szością 3/5 głosów. Ale z tych 
gwarancji postanowiła nie 
skorzystać, pytanie brzmi: 
dlaczego? I dodam od razu, 
że odpowiedzi nie znam.

Wśród posłów PiS była 
obawa, że uzyskanie więk-
szości 3/5 będzie w tej ka-
dencji niemożliwe. Rzą-
dząca koalicja bowiem nie 
dysponuje taką ilością gło-
sów. Jedynie porozumienie 
z PO lub z dwoma mniej-
szymi ugrupowaniami (np. 
Kukiz15 i .N) gwarantowa-
łoby uzyskanie potrzebnej 
ilości głosów. Obawialiśmy 
się, że destrukcyjna posta-
wa opozycji tzw. „totalnej” 
doprowadzi do długotrwa-
łego „klinczu”. Okazało się 
jednak, że mimo oficjalnego 
bojkotu wyboru członków 
KRS przez .N, PO i PSL, nie 
spróbowali oni zablokować 
możliwości skutecznego do-
konania wyboru. Jak to się 
stało? Odpowiedź daje pro-
sta matematyka.

Teoretycznie, gdyby 
wszyscy z 460 posłów brało 
udział w głosowaniu wyma-
gana większość 3/5 wyno-
siłaby 276 głosów. Ale opo-
zycja postanowiła ułatwić 
osiągnięcie tego progu, gdyż 
wszyscy posłowie PO, .N i 
PSL nie głosowali w ogóle, 
ani za, ani przeciw, ani nie 
wstrzymali się odgłosu. W 
sumie udział w głosowaniu 
wzięło więc jedynie 269 po-
słów, co pomnożone przez 
3/5 daje minimalną wymaga-
ną ilość 162 głosów za. Nawet 
uwzględniając pojedynczych 
niezależnych posłów i koło 
WiS, które wsparło nas w gło-
sowaniu, dalej matematycz-
nie totalna opozycja miała 
możliwość zablokowania do-
konania wyboru.

Do KRS wybrani zo-
stali więc kandydaci zgło-
szeni przez kluby PiS i Ku-
kiz15, choć samych głosów 
PiS i Kukiz15 teoretycznie 
nie wystarczyłoby do uzyska-
nia wymaganej większości. 
Wystarczyłoby, aby wszyscy 
lub prawie wszyscy posłowie 
opozycji zagłosowali przeciw 
lub wstrzymali się od głosu, 
a wybór ten by się nie udał. 
Po co więc ten cały bojkot? 
Dlaczego totalna opozycja 
nie zgłosiła swoich kandyda-
tów do KRS? Dlaczego roz-
dzierają szaty w oburzeniu 
po dokonaniu wyboru jedy-
nie spośród kandydatów PiS i 
Kukiz15, skoro sami dopuści-
li do tego wyboru świadomie 
ustępując z możliwości zablo-
kowania uzyskania wymaga-
nej większości? Ja tego zrozu-
mieć nie mogę.

Zdrowych, pogodnych Świąt Wielkanocnych, 
pełnych wiary, nadziei i miłości. 
Radosnego wiosennego nastroju,  serdecznych spotkań 
w gronie rodziny i przyjaciół oraz wesołego Alleluja 
życzy Marek Woch, Prezes fi rmy „Clean World” 
wraz z pracownikami
Wołomin, Leśniakowizna , ul. Kasprzykiewicza 45

Rembertowski radny Ma-
riusz Chłopik złożył mandat tłu-
macząc swoją decyzję faktem, że 
nowe obowiązki służbowe nie 
pozwalają mu rzetelnie pełnić 
funkcji radnego. Jak podają wir-
tualne media.pl Mariusz Chłopik 
objął stanowisko zastępcy dyrek-
tora Centrum Informacyjnego 
Rządu, działającego w Kancela-
rii Prezesa Rady Ministrów. Po-
przednio był dyrektorem biu-
ra komunikacji korporacyjnej i 
marketingu w Agencji Rozwoju 
Przemysłu. Wcześniej pracował 
w sztabie wyborczym Andrzeja 
Dudy podczas kampanii prezy-
denckiej oraz w sztabie wybor-

czym Prawa i Sprawiedliwości 
w kampanii parlamentarnej w 
2015 roku. Jest współzałożycie-
lem i byłym prezesem Fundacji 
Inicjatyw Młodzieżowych. W 
latach 1999-2015 był związany 
ze Związkiem Harcerstwa Rze-
czypospolitej, był szefem biura 
prasowego i PR jubileuszowego 
zlotu stulecia harcerstwa. Pełni 
funkcję wiceprezesa Fundacji im. 
Sławomira Skrzypka, jest współ-
twórcą Kongresu 590. Ukończył 
politologię na Collegium Civitas 
i menadżerskie studia podyplo-
mowe w Szkole Głównej Han-
dlowej, obecnie jest w trakcie 
studiów MBA.

Wirtualne Media donoszą 
również, że ze stanowiska dy-
rektora Centrum Informacyj-
nego Rządu odwołana została 
Sylwia Matusiak, która pełniła 
tę funkcję również od stycznia. 
Związana z Prawem i Sprawie-
dliwością, m.in. jako dyrektor 
biura prasowego klubu parla-
mentarnego PiS, a potem jego 
rzecznik prasowy. Za kadencji 
Lecha Kaczyńskiego była za-
stępcą dyrektora biura praso-
wego Kancelarii Prezydenta RP. 
Potem zarządzała biurem posel-
skim Jacka Sasina. Sylwia Matu-
siak była też radną Powiatu Wo-
łomińskiego, a od października 

Maksym Figat za Mariusza Chłopika
2013 do września 2014 roku 
- zastępcą burmistrza podwar-
szawskiego miasta Marki.

Zrzeczenie się mandatu 
przez Mariusza Chłopika to do-
bra decyzja, zważywszy, że za-
uważalna była jego nieobecność 
na wielu sesjach rady dzielnicy. 

Na jego miejsce wszedł ko-
lejny kandydat z tego samego 
komitetu wyborczego (KW PiS, 
okręg 2), który otrzymał najwyż-
szą liczbę głosów. Tą osobą jest 
Maksym Figat, prywatnie syn 
byłej wiceburmistrz Remberto-
wa. Ślubowanie złożył na sesji w 
dniu 14 marca br.                                

Red. 
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WESOŁYCH
ŚWIĄT!

Z okazji zbliżających się 
Świąt Wielkanocnych
Życzymy wszystkiego 

co najlepsze 
i najprzyjemniejsze,

Rodzinnej atmosfery, 
szczęścia osobistego i pogody ducha.

Zarząd i Pracownicy 
Spółki
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Ciepłych, pełnych radości
Świąt Wielkiej Nocy,

dużo wiosennego słońca,
odpoczynku w rodzinnym gronie,

a także wiele pomyślności
w życiu zawodowym i osobistym

życzą
Rada i Zarząd 

Dzielnicy Rembertów
m.st. Warszawy

Rok 2018 dla Naszej Firmy Rokiem Jubileuszowy, obcho-
dzimy 26-lecie Firmy.

W naszej firmie znajdą Państwo wsparcie fachowe i odpo-
wiedzialne w prowadzeniu spraw Waszego przedsiębiorstwa w 
następujących dziedzinach:
1. Doradztwo podatkowe m.in.

- udzielanie porad, opinii i wyjaśnień z zakresu prawa po-
datkowego,

- sporządzanie deklaracji podatkowych,
- reprezentowanie podatników, płatników i inkasentów w po-

stępowaniu przed organami administracji publicznej, jak 
również w zakresie sądowej kontroli decyzji, postanowień 
i innych aktów administracyjnych.

2. Prowadzenie ksiąg rachunkowych.
- opracowanie polityki rachunkowości,
- audyt podatkowy,
- sporządzanie sprawozdań finansowych, bilansu, rachunku 

wyniku, rachunku przepływów pieniężnych.
3. Prowadzenie ksiąg przychodów i rozchodów.
4. Prowadzenie ewidencji dla potrzeb ryczałtu.
5. Prowadzenie ewidencji dla potrzeb podatku VAT.
6. Prowadzenie spraw z zakresu kadr, płac, ZUS.
7. Sporządzanie deklaracji INTRASTAT.
8. Sporządzanie biznesplanów oraz wniosków kredytowych, le-

asingowych oraz wniosków na dotacje z Urzędu Pracy.
9. Sporządzanie sprawozdań GUS.

W naszej firmie pracuje wykwalifikowana kadra, która jest 
do Państwa dyspozycji. Stawiamy na kompetencje, bezpieczeń-
stwo, poufność. Z nami możecie Państwo być pewni swoich 
działań i finansów.

Zapraszamy do współpracy.
Zarząd i pracownicy „BUR”

26 lat        

BUR Doradztwo Podatkowe Sp. z o.o.
ul. Wyszyńskiego 7h lok.1, 05-220 Zielonka
tel. 22 781 88 82, fax 22 771 96 89
kom. 508 457 007, 502 601 573
www.bur.pl, e-mail: bur@bur.pl

Za zasługi dla sportu
Uroczystość wręczenia or-

derów i odznaczeń państwo-
wych oraz odznak „Za Zasługi 
dla Sportu” były okazją do spo-
tkania w gronie przedstawicieli 
różnych środowisk i dyscyplin, 
których łączy wspólny cel, ja-
kim jest promowanie aktywne-
go trybu życia i wspieranie ak-
tywności sportowej.

Odznaczenia i ordery, 
a także odznaki „Za Zasłu-
gi dla Sportu”, to wyraz uzna-
nia za trud i osiągnięte sukce-
sy oraz symbol wdzięczności 
za ogromne zaangażowanie i 
postawę godną naśladowania 
– czytamy na stronie Minister-
stwa.

Podczas uroczystości or-
dery i odznaczenia oraz od-
znaki „Za Zasługi dla Sportu” 
otrzymał m.in. Artur Muraw-
ski, zastępca burmistrza Zą-
bek. Docenione zostało jego 
zaangażowanie w poprawę 
ząbkowskiej infrastruktury 
sportowej, niezbędne do wy-
chowywania kolejnych mło-
dych sportowców. 

Wiceburmistrz Artur 
Murawski wykazał także ol-
brzymią determinację w po-
szukiwaniu nowych możliwo-
ści wykorzystania obiektów 
sportowych po utracie I-ligo-
wej drużyny piłkarskiej. Jego 
życzliwość i pomoc doceniają 
również prywatni organizato-

rzy różnych wydarzeń spor-
towych na terenie miasta, jak 
choćby mającej już swoją re-
nomę gali boksu. 

Red.

(dokończenie ze str. 1)

Wiceburmistrz Artur Murawski 

Pamiątkowe zdjęcie z ministrem Witoldem Bańką 
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- Zamierzam wnieść o unieważ-
nienie uchwały Rady z dnia 7 marca, 
bo uważam, że jest ona przejawem 
dyskryminacji, której ofiarą padłam. 
Chcę domagać się przywrócenia do-
tychczasowej wysokości wynagrodze-
nia, a także zwrotu odebranej mi de-
cyzją radnych części pensji – wraz z 
ustawowymi odsetkami. Deklaruję 
już dzisiaj, że jeśli sąd przyzna mi ra-
cję, połowę zwróconej mi kwoty prze-
znaczę na wołomińskie organiza-
cje charytatywne – napisała w liście 
burmistrz, wyjaśniając, że wbrew 
kodeksowi pracy jest dyskrymino-
wana ze względu na swoje przeko-
nania polityczne.

W rozesłanej do mediów in-
formacji Elżbieta Radwan przypo-
mniała też o bardzo trudnej, jej zda-

niem, współpracy z obecną Radą 
Miasta w Wołominie. 

„W trakcie kadencji obecnej 
burmistrz Rada Miejska w Wołomi-
nie dwukrotnie nie podjęła uchwały 
o udzielenie absolutorium, pomimo 
pozytywnej opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej. Radni odebrali 
także Elżbiecie Radwan upoważnie-
nia do dokonywania zmian w planie 
wydatków budżetu w zakresie prze-
niesień wydatków w ramach działu 
oraz dokonywania zmian planu wy-
datków na uposażenia i wynagro-
dzenia ze stosunku pracy.

Rada Miejska nie przyjęła też 
żadnego z projektów uchwał budże-
towych Gminy Wołomin, pomimo 
tego, że projekty uchwały budże-
towej na rok 2016, 2017, 2018 uzy-

skały pozytywną opinię Regional-
nej Izby Obrachunkowej. Uchwały 
budżetowe były przyjęte dopiero po 
wprowadzeniu licznych zmian zgło-
szonych przez Radnych.” - czytamy 
w informacji Elżbiety Radwan.

Niezależnie od tego, komu ra-
cję w tym sporze przyznają miesz-
kańcy Wołomina, głosując w pla-
nowanych na listopad wyborach na 
radnych i burmistrza, jedno można 
stwierdzić już dziś. Samorząd tego 
miasta zaczął bawić się w najgorszą 
wersję „dużej” polityki, jaką znamy 
na co dzień choćby z relacji z Sejmu 
i której zazwyczaj mamy serdecznie 
dość. Dbanie o rozwój w lokalnych 
społecznościach powinno wyglądać 
zupełnie inaczej.                                                 

TS

Rada Miejska w Wołominie, działając na podstawie prawa zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. - o samorządzie gminnym, ma wyłączną kompetencję do ustalania wynagrodzenia Burmistrza Wołomina, 
czyli Pani Elżbiety Grażyny Radwan. Rada Miejska, przedkładając niniejszą uchwałę o obniżeniu wynagrodzenia Pani 
Burmistrz wskazuje, że działa zgodnie z przepisami rozporządzenia z dnia 18 marca 2009 r. - w sprawie wynagradza-
nia pracowników samorządowych. (…)

Kwota wynagrodzenia dla Pani Elżbiety Grażyny Radwan Burmistrz Wołomina została ustalona uchwałą nr 11-
122/2014 Rady Miejskiej w Wołominie z dnia 9 grudnia 2014 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza 
Wołomina i stanowi ona maksymalną wysokość, jaką może pobierać Burmistrz lub Prezydent w gminie od 15 tysięcy 
do 100 tysięcy mieszkańców, czyli 12 540,00 zł (słownie: dwanaście tysięcy pięćset czterdzieści złotych). Składają się na 
to: wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 6000,00 zł (słownie: sześć tysięcy złotych), dodatek funkcyjny w kwocie 2100,00 
zł (słownie: dwa tysiące sto złotych), dodatek specjalny w wysokości 40% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodat-
ku funkcyjnego w kwocie 3240,00 zł (słownie: trzy tysiące dwieście czterdzieści złotych), dodatek za wieloletnią pracę w 
wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 1200,00 zł (słownie: jeden tysiąc dwieście złotych).

Powodem, który zdaniem Rady Miejskiej w Wołominie uzasadnia pogląd o złym zarządzaniu i gospodarowaniu 
środków publicznych przez Burmistrz Wołomina, są wypłacane przez Gminę Wołomin odszkodowania na podstawie 
prawomocnych wyroków organizacyjnej Gminy Wołomin. Problemy, które podnoszone były na sesjach, dotyczyły na-
prawy ubytków w drogach gminnych, wykaszania rowów, zamiatania ulic, wymiany niedziałających lamp ulicznych, 
jak również braku prawidłowego oznakowania ulic. W poprzednim roku Miejski Zakład Dróg i Zieleni, na wniosek 
Pani Burmistrz, został zlikwidowany przez Radę Miejską, a jego obowiązki zostały przejęte przez nowo utworzony 
wydział w Urzędzie Miejskim. Miało to usprawnić działania w tym obszarze, jednak nie przyniosło oczekiwanych 
skutków.

Kolejnym przykładem, który uzasadnia zarzut nieudolnego zarządzania przez Panią Elżbietę Radwan Gminą 
Wołomin i problemami z nadzorem nad pracą Urzędu Miejskiego w Wołominie jest zaniedbanie i niedopatrzenie ze 
strony pracowników Urzędu Miejskiego szansy aplikowania o środki zewnętrzne na wyposażenie wołomińskich szkół 
w tablice interaktywne, projektory, głośniki czy interaktywne monitory dotykowe. W 2017 roku żadna z wołomiń-
skich szkół nie otrzymała dofinansowania z Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji 
uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2017-2019 - ,,Aktywna tablica” ze 
względu na „niedopatrzenie” jednego z urzędników miejskich.

Wszystkie przedstawione powyżej kwestie i zaniedbania nie wykluczają, w przekonaniu Pani Burmistrz, wysokiej 
oceny jakości pracy kadry kierowniczej urzędu i uhonorowaniu swoich najbliższych współpracowników wysokimi na-
grodami. Według informacji upublicznionych przez Urząd Miejski w Wołominie najwyższą nagrodą, jaką przyznano 
urzędnikowi w 2015 roku była jednorazowa kwota 20 000,00 zł, a w 2016 roku łącznie 18 464,83 zł (składają się na to 
3 nagrody w wysokości 13 935,78 zł, 4180,43 zł, 348,62 zł). Pozostałe nagrody były równie wysokie. W ocenie radnych 
Rady Miejskiej w Wołominie oraz mieszkańców kwoty te w żadnym stopniu nie odpowiadają jakości usług świadczo-
nych przez tutejszy urząd. Burmistrz Wołomina, jako pracodawca wszystkich pracowników Urzędu i jednostek or-
ganizacyjnych Gminy Wołomin, ponosi ostateczną odpowiedzialność za wszystkie sprawy, również za zaniedbania i 
niedopatrzenia. Nagradzając wysoko osoby, które mogą za te zaniedbania ponosić współodpowiedzialność, daje tym 
samym przyzwolenie na bylejakość i niekompetencję.

Szanowni Państwo,
Jest dla mnie zaszczytem, że z woli mieszkańców gminy Wołomin mogę sprawo-

wać funkcję burmistrza. We wszystkim, co robię w samorządzie, kieruje mną chęć 
działania dla wspólnego dobra. Nie przyszłam tu dla pieniędzy, jak próbuje się obecnie 
wmówić opinii publicznej.

Żaden z wysuwanych przeciwko mnie zarzutów nie jest prawdziwy i nie da się 
obronić. Jest dla mnie jasne, że to tylko walka polityczna, w której padają ciosy poniżej 
pasa. Zamiast uczestnictwa w niej wolałabym skupić się na wytężonej pracy dla dobra 
miasta, jak to się działo dotychczas.

Jednak szacunek dla mieszkańców Wołomina – wszystkich, a nie tylko tych, któ-
rzy oddali na mnie głos – nakazuje mi odnieść się do tych bezpodstawnych oskarżeń. 
Dlatego oświadczam co następuje:
1. Jeśli chodzi o odszkodowania wypłacane byłym pracownikom poszczególnych jed-

nostek naszego samorządu przypominam, że znaczną część tych kwot wypłacono 
pracownikom zwolnionym nie przeze mnie, a przez byłego burmistrza.

Ponadto, wbrew temu, co napisali Radni w uzasadnieniu uchwały, w latach 2015–2017 
nie były prowadzone postępowania sądowe przeciwko Zespołowi Ekonomiczno-
-Administracyjnemu Szkół i Przedszkoli w Wołominie z powodu rozwiązania sto-
sunku pracy i w związku z tym nie wypłacono żadnych odszkodowań.

2. Przypominam, że w sprawie kwestii realizacji szerokopasmowego internetu dla so-
łectw trwa śledztwo prokuratury, w którym ani ja, ani mój zastępca nie usłyszeliśmy 
zarzutów. Jestem głęboko przekonana, że postępowanie wykaże, iż prawa nie złama-
no, nie doszło do naruszenia przepisów, a wszystko co robiliśmy, czynione było w 
najlepszej wierze, dla dobra Wołomina i naszych sołectw.

3. Projekt budowy chodnika na odcinku Majdan–Mostówka został wykonany prawi-
dłowo, z zachowaniem wszelkiej staranności, otrzymał zezwolenie ZRID i był kon-
sultowany z mieszkańcami Mostówki. Wysoka Rada z pewnością o tym wiedziała, 
a podejmując w dniu 30.11.2017 r. uchwałę nr XLV-170/2017 w sprawie wsparcia 
działań mieszkańców Mostówki miała świadomość, że zmiana projektu będzie skut-
kowała zwiększeniem kosztów i zmianą terminu zakończenia inwestycji.

Nie rozumiem, dlaczego mnie obciąża się odpowiedzialnością za tę sytuację, a su-
gerowanie, że dodatkowe koszty są dowodem złego prowadzenia projektu inwestycyj-
nego, uważam za całkowicie bezzasadne.
4. Zadania zlikwidowanego Miejskiego Zakładu Dróg i Zieleni przejął od 2 stycznia br. 

Wydział Gospodarki Komunalnej, który jest komórką organizacyjną naszego Urzę-
du. W projekcie budżetu na 2018 rok zaplanowano na realizację zadań Wydziału – 
m.in. w zakresie bieżącego utrzymania, remontów i oznakowania dróg odpowiednie 
środki. Niestety to Rada Miejska w Wołominie, na wniosek Klubu Radnych PiS, 
zmniejszyła budżet Wydziału o blisko 1 mln zł (uchwała nr XLVI-

186/2017 z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Wołomin 
na rok 2018), w tym:
 - wynagrodzenia i pochodne – 290 715 zł,
- zakup usług pozostałych – 100 000 zł,
-  zakup usług remontowych – 600 000 zł.

5. W ramach rządowego programu „Aktywna tablica” dofinansowanie otrzyma każ-
da szkoła w Polsce. Program jest trzyletni i zakłada wyposażenie lub doposażenie 
wszystkich szkół podstawowych do 2019 r. Przystąpimy do tego programu, a sto-
sowny wniosek zostanie złożony do 30 kwietnia br.

6. Na wypłatę nagród dla pracowników wzorowo wypełniających swoje obowiązki ze-
zwala Kodeks pracy (art. 105). Osoby, które otrzymały te nagrody, ze wszech miar na 
nie zasłużyły. Fakt, że dobrze pracujący urzędnicy mogą liczyć na takie wyróżnienie 
ze strony władz miasta, działa na nich motywująco, co dodatkowo podnosi jakość 
usług świadczonych Mieszkańcom przez Urząd Miejski.

7. Państwa Radnych, którzy pod płaszczykiem troski o finanse gminy uprawiacie de-
magogię, namawiam, abyście podobnie jak ja oddawali część ze swoich pensji na 
wołomińskie organizacje charytatywne i pożytku publicznego. Wtedy naprawdę 
zrobicie wreszcie coś dobrego.

Podejmując wszelkie decyzje mam zawsze na względzie dobro naszej gminy i jej 
mieszkańców.
    Z poważaniem,

Burmistrz Wołomina
Elżbieta Radwan

W Wołominie już kampania
(dokończenie ze str. 1)

Uzasadnienie do uchwały w sprawie wynagrodzenia 
burmistrza Wołomina 

Życzę, aby zbliżające się Święta Wielkanocne 
napełniły nasze serca miłością, radością i pokojem, 

a przeżycie Zmartwychwstania Pańskiego 
umocniło wiarę i nadzieję

Sławomir Ziemkiewicz
Firma 

Ogrodzenia Betonowe, Metalowe i Panelowe
Dybów Kolonia

OŚWIADCZENIE 
burmistrza Wołomina 
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Wymiana kulturowa młodzieży

Planetarium w trasie

Zdrowych, Pogodnych Świąt Wielkanocnych,
przepełnionych wiarą, nadzieją i miłością.

Radosnego, wiosennego nastroju,
serdecznych spotkań w gronie rodziny i przyjaciół

oraz wesołego „Alleluja”
Mieszkańcom Gminy Dąbrówka

życzą
Przewodniczący 

Rady Gminy                                      
Marcin Kaczmarczyk

Wójt 
Gminy Dąbrówka

Radosław Korzeniewski

Zainteresowania polskich i 
włoskich młodych ludzi są po-
dobne. Mogły się o tym przeko-
nać polskie i włoskie nastolatki, 
które miały możliwość poznać 
lepiej kulturę, język i tradycję na 
wymianie kulturowej.

W dniach 15- 19 marca 
miała miejsce wizyta młodzieży 
włoskiej z szkoły podstawowej z 
Corsico z regionu Mediolanu.

Jest to już druga wymiana, 
ponad 20 dzieci ze szkoły nr 1 
w Kobyłce było we Włoszech na 
początku lutego.

Młodzież uczestniczyła w 
zajęciach edukacyjnych, poznała 
miasto oraz jego okolice, uczyła 
się o polskiej historii i kulturze.

W piątek włoskie nastolat-
ki zwiedzały Kobyłkę, goszcząc 
w Urzędzie Miasta, w Bazylice, 
w Szkole nr 1 i nr 3 oraz w Ma-
nufakturze Papieru Czerpanego.

Dzieci spały u polskich ro-
dzin, a w piątek wieczorem 
zorganizowana była uroczy-
sta kolacja, na której był obec-
ny Burmistrz Miasta Kobyłka i 
przedstawiciele urzędu.

W weekend młodzież zwie-
dzały Warszawę a w niej Łazienki, 
Pałac Kultury i Nauki, Stadion Na-
rodowy, Wilanów i Stare Miasto.

19 marca rano Włosi uda-
li się w podróż powrotną do 
domu.

Dagmara Wałaszek

Mobilne planetarium, po-
dróżujące Planetobusem to 
duży namiot, z dachem w 
kształcie kopuły o średnicy 
5 metrów. W środku zmieści 
się 30 – 35 osób. Na półokrą-
głym „suficie” widzowie będą 
oglądać pokazy astronomicz-
ne, prowadzone na żywo przez 

edukatorów z Kopernika. W ja-
sny dzień zobaczą niebo peł-
ne gwiazd, poznają najciekaw-
sze konstelacje, układy planet 
i inne obiekty astronomicz-
ne. Odwiedzą także Między-
narodową Stację Kosmiczną i 
dowiedzą się, co na niej robią 
astronauci. 

Planetobus zatrzyma się w 
każdym miejscu na 2 dni. Dzię-
ki temu pokazy będą mogli zo-
baczyć nie tylko uczniowie, ale 
także wszyscy zainteresowani 
mieszkańcy z okolicznych miej-
scowości. W ciągu roku mobil-
ne planetarium może odwie-
dzić nawet 20 tys. osób! Jeśli 

By poczuć się jak astronom, wystarczy podnieść głowę i spojrzeć w niebo. Jak wyglądają najbardziej 
znane gwiazdozbiory? Gdzie ich szukać? Czy warto? Jest okazja, by się przekonać! Centrum Nauki Ko-
pernik uruchamia Planetobus i wyrusza w trasę z mobilnym planetarium. Odwiedzi w tym roku 20 
szkół w małych miejscowościach w całej Polsce. 21 i 22 marca pojawił się w Zespole Szkół nr 3 w Kobył-
ce. Projekt realizowany jest wspólnie z Ministerstwem Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

pogoda na to pozwoli, wieczo-
rami organizowane będą także 
obserwacje nieba z wykorzysta-
niem lornetek i teleskopów. 

Wszyscy możemy czasem 
być astronomami! Ekipa Plane-
tobusa będzie do tego zachęcać, 
bo astronomia to fascynująca i 
łatwo dostępna dziedzina na-
uki. Do obserwacji nieba zbęd-
ny jest specjalistyczny sprzęt. 
Wystarczy w bezchmurny 
wieczór wybrać się w ciemne 
miejsce, spojrzeć w górę i sku-
pić wzrok. Pomocne są także 
specjalne aplikacje na smart-
fony, ułatwiające identyfikację 
konkretnych gwiazd i innych 
obiektów. Uczniowie uczestni-
czący w pokazach mobilnego 
planetarium otrzymają „Porad-
nik młodego naukowca”, pełen 
astronomicznych ciekawostek, 
informacji o gwiazdach i plane-
tach oraz eksperymentów, które 
można samodzielnie wykonać 
w domu.  

Wizyta wystawy objazdo-
wej realizowana jest w ramach 
działania „Planetobus”, które fi-
nansowane jest w ramach wspól-
nego Programu Ministra Nauki i 
Szkolnictwa Wyższego oraz Cen-
trum Nauki Kopernik pod na-
zwą „Nauka dla Ciebie”.

Pełnych radosnej nadziei świąt 
Zmartwychwstania Pańskiego,

a także pogodnych spotkań 
w rodzinnym gronie 

życzą:

Grzegorz Dudzik
Burmistrz 

Miasta Zielonka

Andrzej Marek Grodzki 
Przewodniczący Rady

Miasta Zielonka

W imieniu własnym i Zarządu 
powiatowego PSL Wołomin
najserdeczniejsze życzenia 

z okazji zbliżających się Świąt Wielkiej Nocy, 
mieszkańcom powiatu wołomińskiego.

„Niech chwała Zmartwychwstania pańskiego 
na długo zagości w Waszych sercach, 

rozpali nadzieję i wiarę w lepszą przyszłość”
życzy

Karol Małolepszy
Prezes Zarządu Powiatowego PSL 

w Wołominie 

Pełnych radości, pokoju Świąt Wielkiej Nocy 
oraz wiele pomyślności i sukcesów 

życzą
Wójt 

Gminy Strachówka
Piotr Orzechowski 

Przewodnicząca Rady 
Gminy Strachówka

Anna Ołdak Uroczysta inauguracja projektu PLANETOBUS odbyła się 21 marca w Publicznej Szkole Podstawowej 
nr 3 im. Karola Wojtyły w Kobyłce. Wśród gości: Jarosław Gowin, minister nauki i szkolnictwa wyższe-
go, Irena Cieślińska, dyrektor programowy Centrum Nauki Kopernik, Robert Roguski - burmistrz Kobyłki 
oraz dyrektor szkoły Tomasz Szturo  

Konferencję poprowadziła Katarzyna Zawada, rzecznik prasowy 
Ministerstwa Nauki i Szkolnictwa Wyższego
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Zdrowych, pogodnych Świąt Wielkanocnych,
pełnych wiary, nadziei i miłości.
Radosnego, wiosennego nastroju,
serdecznych spotkań w gronie rodziny
i wśród przyjaciół
oraz wesołego Alleluja
życzy
Zbigniew Sapuła
dypl. mistrz złotnictwa

Wyroby ze złota najlepszą inwestycją i upominkiem!
Zapraszam na przedświąteczne zakupy!

Ciasno, zwłaszcza w kierun-
ku Warszawy, było tam zawsze. 
Teraz będzie jeszcze trudniej. 
Kierowców utrudnienia różne-
go rodzaju czekają jeszcze przez 
ok. 8 miesięcy – remont ma po-
trwać do końca 2018 roku. Aktu-
alne zmiany określono w dodat-
ku jako „pierwsze poważniejsze”.

We wtorek, 20 marca wpro-
wadzono zapowiadane zmiany 
w organizacji ruchu. Zwężony 
został wlot ul. Łodygowej w Ra-
dzymińską. Wyłączona z ruchu 
jest północna część jezdni ul. 
Łodygowej - na fragmencie po-
między skrzyżowaniem z ul. Ra-
dzyminską a Pszczyńską. Wyspa 
rozdzielająca jezdnię zostanie 
rozebrana, a samochody w oby-

dwu kierunkach będą jeździły 
po południowej stronie. 

Oznacza to, że w stronę Zą-
bek pozostał jeden pas, zresztą 
do jazdy na wprost z ul. Mło-
dzieńczej również będzie prze-
znaczony jeden pas. Natomiast 
dla dojeżdżających ul. Łodygową 
do skrzyżowania z Radzymiń-
ską pozostają dwa pasy ruchu 
– jeden ma służyć wyłącznie do 
skrętu w lewo w kierunku Pragi, 
a z drugiego będzie można poje-
chać prosto w ul. Młodzieńczą 
lub skręcić w prawo w kierunku 
Marek. 

Jak zapowiada Urząd Mia-
sta Warszawy, taka organizacja 
ruchu będzie obowiązywała do 
końca kwietnia. Obecne zmia-

ny są związane głównie z budo-
wą kanalizacji - prace realizowa-
ne na ul. Łodygowej to nie tylko 
przebudowa ulicy. Inwestycje 
Zarządu Miejskich Inwestycji 
Drogowych oraz MPWiK zosta-
ły skoordynowane i są wykony-
wane przez jednego wykonawcę. 

Po przebudowie ulica na od-
cinku od skrzyżowania z ul. Ra-
dzymińską do granicy z Ząbka-
mi będzie miała dwie jezdnie po 
dwa pasy ruchu. 

- Powstaną także nowe chod-
niki, drogi dla rowerów, wybu-
dowane zostanie odwodnienie i 
przebudowana sieć energetyczna, 
pojawi się nowa zieleń – zapo-
wiada UM Warszawa.

TS

Moja Gazeta Regionalna 
dużo miejsca na swoich ła-
mach przeznacza na tematy 
związane z bezpieczeństwem. 
Bo tak naprawdę, cóż może 
być ważniejszego dla każdego 
z nas niż zdrowie i bezpieczeń-
stwo? W ostatnim czasie wie-
lokrotnie pisaliśmy o potrzebie 
uporządkowania okolic skrzy-
żowania al. Niepodległości, 
ul. Wileńskiej i Szosy Jadow-
skiej w Wołominie. Wspierali-

śmy apele i działania radnych 
z Komisji Bezpieczeństwa 
wołomińskiej Rady Miejskiej 
w zakresie zapewnienia bez-
pieczeństwa poprzez lepsze 
oznakowanie i oświetlenie 
przejścia dla pieszych w pobli-
żu tunelu oraz przywrócenia 
chodnikom ich pierwotnego 
przeznaczenia. Przejścia dla 
pieszych przez al. Niepodle-
głości są jednymi z najniebez-
pieczniejszych w gminie (wy-
raźnie wskazują na to znicze 
przy drodze), a chodniki zo-
stały zamienione w parkingi. 
O zmianę tej sytuacji radni ze 
wspomnianej Komisji Bezpie-
czeństwa starali się od dawna. 
I oto ostatnio zarządca drogi, 
Urząd Marszałkowski  Wo-
jewództwa Mazowieckiego 
podjął decyzję o której natych-
miast, jako gazeta wspierająca 
poprawę bezpieczeństwa, zo-
staliśmy poinformowani.   

Zakaz zatrzymywania
Po pierwsze, okazało się, 

że zmiana organizacji ruchu w 
ciągu drogi wojewódzkiej nr 
635 (al. Niepodległości) polega-
jąca na wprowadzeniu zakazu 
zatrzymywania się na odcinku 
od skrzyżowania z sygnaliza-
cją do wjazdu do tunelu (czyli 
na chodniku) jest możliwa! Za-
stępca dyrektora Departamentu 
Nieruchomości i Infrastruktury 
poinformował, że „widzi moż-

liwość wprowadzenia propono-
wanych zmian”. Żeby wprowa-
dzić zmiany proponowane przez 
radnych z Komisji Bezpieczeń-
stwa, zostanie opracowany pro-
jekt organizacji ruchu. 

Dodatkowe oznakowanie
Po drugie, w odpowiedzi na 

wniosek radnych dotyczący po-
prawy bezpieczeństwa na przej-
ściu dla pieszych w pobliżu tu-
nelu, zostanie przeprowadzona 
ocena warunków widoczności 
na tym przejściu i jeśli zajdzie 
taka potrzeba, zostanie wyko-
nane dodatkowe oznakowa-
nie. Obecnie w tym miejscu, na 
jednej z najbardziej ruchliwych 
dróg w mieście, są tylko pozio-
me pasy fatalnie oświetlone. 

Najpierw ocena 
widoczności 

Po trzecie, pojawiła się na-
dzieja, że zostanie poprawione 

bezpieczeństwo na przejściach 
dla pieszych zlokalizowanych 
w ciągu drogi wojewódzkiej nr 
634 (skrzyżowanie ul. 1 Maja z 
ul. Prądzyńskiego i ul. Ponia-
towskiego w Wołominie, skrzy-
żowanie al. Niepodległości z ul. 
Lipińską i ul. Kolonia Gródek 
w Wołominie, skrzyżowanie ul. 
Szosa Jadowska z ul. Majdań-
ską i ul. Ręczajską w Duczkach, 
skrzyżowanie ul. Szosa Jadowska 
z ul. Cichorackiej i ul. Dworco-

wą w Duczkach) oraz w ciągu 
drogi wojewódzkiej nr 635 (al. 
Niepodległości przed wjazdem 
do tunelu w Wołominie, ul. Geo-
detów przy galerii handlowej, 
skrzyżowanie ul. Geodetów z ul. 
Łukasiewicza w Wołominie, ul. 
Witosa przy szkole w Czarnej). 
Nazbierało się tych niebezpiecz-
nych przejść całkiem niemało. Z 
pisma z UM wiadomo, że zosta-
nie przeprowadzona ocena wi-
doczności na tych przejściach i w 
zależności od wyników i potrzeb, 
zostaną wykonane dodatkowe 
oznakowania. Jednocześnie za-
rządca dróg 634 i 635 poinfor-
mował że oświetlenie dróg nale-
ży do zadań własnych gminy.

Może w końcu coś zmie-
ni się na lepsze na wołomiń-
skich drogach. Będziemy dalej 
patronować tym staraniom aż 
do szczęśliwego-bezpieczne-
go oznakowania wymienionych 
przejść dla pieszych.             A.B. 

Trudniej do Ząbek A jednak można!Trwają coraz intensywniejsze prace przy modernizacji ul. Łodygowej w Warszawie. Od wtorku 
do Ząbek od strony Zacisza można jeździć już tylko jednym pasem.

Moja Gazeta Regionalna od początku wspiera działania na rzecz poprawy bezpieczeństwa. 
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Obfi tych łask 
i błogosławieństw 
od Chrystusa 
Zmartwychwstałego 
i pełnych pokoju 
Świąt Wielkanocnych 
z radosnym Alleluja 
życzy 
GEO-MECHANICAL ENGINEERING 
Piotr Patejuk

Wesołych i spokojnych
Świąt Wielkanocnych

życzy
Bogdan Zbyszyński

ze współpracownikami
Pracownia Kobyłka, ul. Wołomińska 27BMZ 

Z okazji Zmartwychwstania Pańskiego 
pragniemy życzyć rodzinnej atmosfery 

przy świątecznym stole.
Oby ten czas był dla każdego 

wypełniony szczęściem i pogodą ducha.

Przewodniczący 
Rady Miejskiej

/-/ Krzysztof Gajcy 

Burmistrz 
Tłuszcza

/-/ Paweł Bednarczyk

Przez 8 lat plebiscytu do 
konkursu zgłoszono ponad 125 
kobiet, nagrodzono 52.

Uroczystą galę poprowa-
dziła Wioleta Kur - Dyrektor 
Centrum Kultury Sportu i Re-
kreacji w Tłuszczu oraz Michał 
Galicki.

Nagrody podczas gali wrę-
czyli wspólnie: burmistrz Paweł 
Bednarczyk i przewodniczący 
Rady Miejskiej Krzysztof Gajcy.  
Burmistrz Paweł Bednarczyk 

życzył wszystkim paniom zdro-
wia, szczęścia, pomyślności do-
dając, by każda ich chwila życia 
była pełna sukcesów i zrealizo-
wanych zamierzeń. 

Kandydatki do Róży Bur-
mistrza zgłoszono w 5 katego-
riach. Laureatki plebiscytu zo-
stały wyłonione przez kapitułę 
konkursu. 

W kategorii „Samorząd” 
nominowane zostały: Katarzyna 
Sadurska, Jadwiga Gizińska, Ka-

tarzyna Rostek. Główną nagro-
dę otrzymała Jadwiga Gizińska.

W kategorii „Przedsiębior-
czość” nominowane zostały:

Anna Blusiewicz, Ewelina 
Gzowska, Renata Mędrzycka 
oraz Agniesza Kozuk. Główną 
nagrodę w tej kategorii otrzy-
mała Agnieszka Kozuk.

W kategorii „Działalność 
społeczna” nominowane zo-
stały: Magdalena Białek, Anna 
Jaworska, Krystyna Gostyńska, 

Mieczysława Kaska, Ewa Bogu-
szewska, Jolanta Malinowska, 
Dagmara Malinowska, Emilia 
Sasin, Elżbieta Rosa, Anna Ci-
szyńska, Katarzyna Kamińska 
oraz Lidia Matejak. Główną na-
grodę w tej kategorii otrzymała 
Anna Jaworska.

W kategorii „Edukacja i 
kultura” nominowane zostały: 
Jolanta Malinowska, Anna Ja-
worska, Jadwiga Gizińska, Emi-
lia Sasin, Elżbieta Rosa. Główną 
nagrodę w tej kategorii otrzy-
mała Emilia Sasin.

W kategorii „Superkobieta” 
nominowane zostały: Mariola 
Kalewska, Danuta Sieradzka, 
Magdalena Białek, Marzena 
Białek, Emilia Sasin oraz Wie-
sława Krysik. Główną nagrodę 
w tej kategorii otrzymała Ma-
rzena Białek.

Specjalne wyróżnienie 
„Róża Róż” otrzymała Jolanta 
Malinowska.

Dodatkowe wyróżnienie 
za ogromne zaangażowanie i 
pomoc na rzecz gminy Tłuszcz 
otrzymały: Bożena Żelazowska 
oraz Halina Kusak.

Podczas gali odbyła się ak-
cja charytatywna dla Weroniki 
Miąskiewicz, mieszkanki Tłusz-
cza. Jednym z jej punktów była 
również licytacja obrazów prze-
kazanych przez Dariusza Wil-
czyńskiego, Halinę Krysik oraz 
Przemysława Sasina.

Zebrani goście mogli po-
dziwiać wystawę „Panowie - 
Paniom” z okazji Święta Kobiet. 
Zaprezentowane zostały na niej 
stylizowane portrety panów. 
Zaproszeni do zdjęć panowie 

wspierają Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Tłuszczu i Stowa-
rzyszenie na Rzecz Organizo-
wania Społeczności Lokalnych 
AB OVO.

W części artystycznej wy-
stąpił zespół Singin’Birds. 

Na zakończenie tej wspa-
niałej uroczystości zaproszono 
wszystkich gości na poczęstu-
nek. Okolicznościowy tort po-
kroił burmistrz Paweł Bednar-
czyk.

Jadwiga Powała

Róże Burmistrza Tłuszcza
W dniu 10 marca br. odbył się finał VIII edycji plebiscytu „Róża Burmistrza Tłuszcza”.
Tradycją stało się już, że burmistrz przyznaje nagrody najbardziej zasłużonym mieszkankom gminy Tłuszcz. Uroczysta gala 
odbywa się zwykle w połączeniu z Dniem Kobiet.

Zapraszamy 
na zakupy świąteczne: 

al. Gen.A.Chruściela 11A 
tel. 22 611 98 95 

ul. Pasaż Ursynowski 7 
tel. 22 121 50 44 

ul. Zamieniecka 78 
tel. 22 610 47 47 

ul. Egipska 4
tel. 22 672 02 41

Burmistrz Paweł Bednarczyk i przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Gajcy z wyróżnionymi paniami Podczas licytacji obrazów

Pamiątkowe zdjęcie wyróżnionych pań z władzami miasta
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Faktura uproszczona w obrocie krajowym

Porady Księgowo-Prawne

Zgodnie z art. 106e ust. 5 
pkt. 3 ustawy o podatku od to-
warów i  usług, podatnik może 
wystawić fakturę uproszczoną 
gdy kwota należności ogółem nie 
przekracza 450 złotych albo 100 
euro (jeżeli ta kwota jest okre-
ślona w  euro). Przy czym tego 
przepisu nie stosuje się w przy-
padku sprzedaży wysyłkowej 
z  terytorium kraju i  sprzedaży 
wysyłkowej na terytorium kraju, 
wewnątrzwspólnotowej dostawy 
towarów oraz dostawy towarów 
i  usług na rzecz podmiotów 
z państw członkowskich gdy zo-
bowiązanym do zapłaty podatku 
jest nabywca (Art. 106e ust. 6).

Faktury uproszczone 
uprawniają nabywcę do odlicze-
nia wykazanego w nich podatku 
naliczonego.

Przepisy ustawy o  podatku 
od towarów i usług nie prze-
widują odrębnych regulacji 
dotyczących wystawiania oraz 
sposobów korygowania faktur 
uproszczonych, co oznacza że 
wystawia się je i koryguje w taki 
sam sposób jak zwykłe faktury. 

Faktura uproszczona może 
nie zawierać poniższych danych; 
o ile umożliwia określenie kwoty 
podatku w podziale na poszcze-
gólne stawki:
•	 Imion i  nazwisk lub nazwy 

podatnika i nabywcy towarów 
lub usług oraz ich adresu

•	 Miary i  ilości dostarczonych 
towarów lub zakresu wykona-
nych usług

•	 Ceny jednostkowej netto
•	 Wartości sprzedaży netto
•	 Stawki podatku
•	 Sumy wartości sprzedaży 

netto z  podziałem na stawki 
podatku z  uwzględnieniem 
sprzedaży zwolnionej

•	 Kwoty podatku od sumy war-
tości sprzedaży netto w  po-
dziale na stawki podatku

Oznacza to, że faktura uprosz-
czona powinna zawierać:
•	 Datę wystawienia
•	 Kolejny numer który w  spo-

sób jednoznaczny identyfikuje 
fakturę

•	 Numer za pomocą którego 
podatnik i nabywca są ziden-
tyfikowani na potrzeby po-
datku

•	 Datę dokonania lub zakoń-
czenia dostawy towarów lub 
wykonania usługi lub datę 
otrzymania zapłaty (o  ile jest 
określona i  różni się od daty 
wystawienia faktury)

•	 Nazwę towaru lub usługi
•	 Kwoty opustów i obniżek cen
•	 Kwotę należności ogółem
•	 Dane pozwalające określić 

kwotę VAT dla poszczegól-
nych stawek podatku

Warto w tym momencie odnieść 
się do Rozporządzenia Mini-
stra Finansów z dnia 14 mar-
ca 2013  roku w  sprawie kas 
rejestrujących. W § 8 zawarte 
są dane które musi zawierać 
paragon fiskalny:

•	 Imię i  nazwisko lub nazwę 
podatnika, adres punktu 
sprzedaży lub adres siedziby 
lub miejsca zamieszkania po-
datnika

•	 Numer identyfikacji podatko-
wej podatnika

•	 Numer kolejny wydruku
•	 Datę, godzinę i minutę sprze-

daży
•	 Oznaczenie „PARAGON FI-

SKALNY”
•	 Nazwę towaru lub usługi po-

zwalającą na jednoznaczną 
ich identyfikację

•	 Cenę jednostkową podatku 
lub usługi

•	 Ilość i  wartość sumaryczną 
sprzedaży danego towaru lub 
usługi z  oznaczeniem litero-
wym przypisanej stawki po-
datku

•	 Wartość rabatów lub narzu-
tów

•	 Wartość sprzedaży brutto 
i  kwoty podatku według po-
szczególnych stawek podatku

•	 Wartość sprzedaży zwolnio-
nej od podatku

•	 Łączną kwotę podatku
•	 Łączną kwotę sprzedaży brut-

to
•	 Oznaczenie waluty w  której 

rejestrowana jest sprzedaż
•	 Kolejny numer paragonu fi-

skalnego
•	 Numer kasy i oznaczenie ka-

sjera
•	 Logo fiskalne i numer unika-

towej kasy
•	 Numer identyfikacji podat-

kowej nabywcy – na żądanie 
nabywcy

W rezultacie jeżeli na para-
gonie fiskalnym kwota należno-
ści nie przekracza 450 złotych 
albo 100 euro (jeżeli ta kwota jest 
określona w euro) oraz kasa lub 
drukarka umożliwia wpisanie 
numeru identyfikacji podatko-
wej nabywcy to taki paragon 
spełnia warunki uznania go za 
fakturę uproszczoną. Takie też 
stanowisko wyraził również Dy-
rektor Izby Skarbowej w Katowi-
cach w  interpretacji indywidu-
alnej z dnia 26 kwietnia 2016 r., 
nr IBPP2/4512-38/16/IK. 

Zaznaczyć jednakże należy 
że odręczne dopisanie numeru 
NIP nabywcy nie spełnia warun-
ków określonych w  przepisach 
dotyczących wystawiania faktur, 
co skutkuje tym że tak sporzą-
dzony paragon nie może zostać 
uznany za fakturę uproszczoną.

Opracowała: 
Małgorzata Pośnik 

Kancelaria Podatkowa 
Skłodowscy

http://sklodowscy.pl/aktualnosci/
warto-wiedziec/faktura-uprosz-
czona-w-obrocie-krajowym

Pani minister Anna Zalew-
ska osobiście wręczyła nagrodę 
nauczycielce języka angielskie-
go Szkoły Podstawowej Nr 3 
im. Małego Powstańca w Ząb-
kach Pani Adriannie Niesłu-
chowskiej.

Laureatami konkursu zo-
stali nauczyciele wszystkich 
typów szkół podstawowych: 
publicznych, niepublicznych, 
artystycznych realizujących 
kształcenie ogólne oraz szkół  
w zakładach poprawczych i 
schroniskach dla nieletnich 

prowadzonych przez Mini-
stra Sprawiedliwości. Nagro-
dzono w nim przedstawicie-
li kadry pedagogicznej, którzy 
przygotowali najlepszy sce-
nariusz prowadzonych przez 
siebie zajęć edukacyjnych  
z wykorzystaniem nowocze-
snych technologii oraz pomo-
cy dydaktycznych określonych  
w rządowym programie roz-
wijania szkolnej infrastruktu-
ry oraz kompetencji lata 2017-
2019 –„Aktywna tablica”.

Zdobyty przez Panią Ad-

rianną Niesłuchowską tytuł 
„Nauczyciela - Innowatora” 
jest wielkim wyróżnieniem dla 
Szkoły Podstawowej Nr 3 im. 
Małego Powstańca w Ząbkach  
i utwierdza w tym, że prowa-
dzone przez szkołę innowacyj-
ne, nowatorskie podejście do 
pracy z uczniami i realizowa-
nych przez szkołę zadań są wy-
soko oceniane.

Gratulujemy tytułu „Na-
uczyciela - Innowatora” i życzy-
my dalszych sukcesów w pracy 
dydaktyczno-wychowawczej.

W dniu 7 marca 2018 r. podczas uroczystej gali finałowej w kancelarii rady Ministrów odbyło 
się oficjalne wręczenie tytułów „Nauczyciela - Innowatora”. 

Nagroda dla nauczycielki z Ząbek

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przy-
gotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2017 r. poz. 1496, ze zm.)  

Starosta Wołomiński
zawiadamia

o wydaniu w dniu 15 marca 2018 r. dla Burmistrza Tłuszcza decyzji Nr 9pz/2018 znak 
WAB.6740.14.55.2017, o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pod nazwą: „Budowa 
drogi gminnej ul. Irysowej w Dzięciołach, gmina Tłuszcz, na odcinku od ul. Zawilcowej 
do dz. nr ew. 561”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję (tłustym drukiem – nu-

mery działek przeznaczone do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Tłuszcz, w nawia-
sach – numery działek po podziale):
−	ew. nr: 556 (556/1, 556/2), 557 (557/1, 557/2), 558 (558/1, 558/2), 559 (559/1, 559/2), 

560 (560/1, 560/2), 561 (561/1, 561/2), 562 (562/1, 562/2) w obrębie 0004 Dzięcioły, 
jedn. ewid. 143411_5 Tłuszcz - obszar wiejski.

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę innych dróg publicznych niewchodzące 
w skład projektowanego pasa drogowego:
−	ew. nr: 555 w obrębie 0004 Dzięcioły, jedn. ewid. 143411_5 Tłuszcz - obszar wiejski.

Od decyzji przysługuje odwołanie do Wojewody Mazowieckiego za pośrednictwem 
organu wydającego decyzję - Starosty Wołomińskiego, 05-200 Wołomin, ul. Prądzyńskiego 
3, w  terminie 14 dni od dnia uznania obwieszczenia za doręczone w trybie art. 49  usta-
wy z  dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2017 r. 
poz. 1257, ze zm.).

Z treścią decyzji można zapoznać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prą-
dzyńskiego 3 Wydział Budownictwa, parter, pokój nr 106 w godzinach przyjęć interesan-
tów  tj. pn. 10-18, wt. 12-16, śr. 8-16, czw. 12-16, pt. 8-16.

Adrianna Niesłuchowska z minister Anną Zalewską 
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BURMISTRZ MIASTA ZĄBKI
ogłasza nabór kandydatów na stanowisko
inspektor w Referacie Inwestycji

Wymagania niezbędne i dodatkowe na ww. stanowisko znajdują 
się na tablicy ogłoszeń oraz na stronie Biuletynu Informacji Pu-
blicznej Urzędu Miasta Ząbki www.bip.zabki.pl  – „oferty pracy”.

Dyrektor ZDZ Jerzy Stwo-
ra wraz z dyrektor Hanną Ro-
stek-Sobańską otworzyli turniej 
i życzyli piłkarzom wielu  uda-
nych akcji na boisku, zadowole-
nia ze spotkania i gry fair-play.

W zawodach uczestniczy-
ło 6 drużyn, które walczyły w 
dwóch grupach. 

Po zaciętej walce zespoły 
uplasowały się w kolejności:

 I miejsce drużyna Liceum 
Ogólnokształcącego w Radzy-
minie wraz z trenerem Tade-
uszem Jędrasikiem;

II miejsce drużyna I Li-
ceum Ogólnokształcącego w 
Wołominie wraz z trenerem 

Danielem Jugrew;
III miejsce drużyna Zespo-

łu Szkół Ekonomicznych w Wo-
łominie wraz z trenerem Artu-
rem Matysem;

IV miejsce I drużyna Szko-
ły Branżowej I Stopnia w Radzy-
minie wraz trenerami Mirosławą 
Góral i Stanisławem Jaworskim;

V miejsce drużyna Zespo-
łu Szkół Terenów Zieleni wraz 
z trenerem Tomaszem Lenkie-
wiczem;

VI miejsce II Drużyna  
Szkoły Branżowej I Stopnia w 
Radzyminie wraz z trenerami 
Mirosławą Góral i Stanisławem 
Jaworskim.

Wybór najlepszego zawod-
nika był bardzo trudny, osta-
tecznie został nim Grzegorz Dal-
ba z LO Wołomin, a najlepszym 
bramkarzem - Adrian Kuchta, 
reprezentant Szkoły Branżowej I 
Stopnia w Radzyminie.

Nad prawidłowym przebie-
giem rozgrywek czuwał pan To-
masz Wytrykowski.

Uczestnicy otrzymali pu-
chary, dyplomy, jak również 
upominki rzeczowe, których 
sponsorem był Dyrektor Zakła-
du Doskonalenia Zawodowego 
Jerzy Stwora. 

Turniej o Puchar Dyrektora ZDZ

Adrian i inni potrzebują Twojej pomocy

15 marca odbył się IX Halowy Turniej Piłki Nożnej o Puchar Dyrektora Zakładu Doskonalenia 
Zawodowego w Radzyminie.

24 i 25 marca w Wołominie, Tłuszczu, Kobyłce, Markach i Ząbkach odbędzie się akcja rejestra-
cji potencjalnych dawców komórek macierzystych krwi i szpiku - dla Adriana i innych pacjen-
tów. Rodzina i przyjaciele Adriana liczą na zaangażowanie świadomej problemu, jakim jest 
nowotwór krwi, społeczności powiatu wołomińskiego i okolic.

Mam na imię Adrian. W 
listopadzie ubiegłego roku, ma-
jąc 33 lata, dowiedziałem się, 
że zdiagnozowano u mnie che-
mioopornego chłoniaka limfo-
blastycznego z prekursorowych 
komórek T. Do tego czasu byłem 
zdrową osobą. Od 10 lat brałem 
udział w maratonach rowero-
wych, często zajmując miejsca 
na podium. Jeszcze w niedzielę 
zrobiłem swój ostatni trening, 
a 24 godziny później dostałem 
szokującą diagnozę. Z dnia na 
dzień z wysportowanej osoby 

stałem się ciężko chorą osobą na 
nowotwór krwi. Musiałem prze-
wartościować całe swoje życie i 
plany.

Od roku jestem tatą małe-
go Tomcia, który choć niewiele 
rozumie to bardzo tęskni. Moja 
rodzina jest moją codzienną 
motywacją do dalszej walki. Sło-
wo „Tata” wypowiedziane przez 
synka daje mi świadomość, że 
muszę walczyć i pokonać cho-
robę. – opowiada swoją historię 
Adrian.

Zaczęła się walka o każdy 

dzień życia. Dziś już wiadomo, 
że jedyną szansą Adriana na po-
wrót do zdrowia jest przeszcze-
pienie komórek macierzystych 
od Dawcy niespokrewnionego. 
Niestety, pomimo zarejestro-
wanych w polskim rejestrze 
Poltransplantu ponad 1.344.940 
potencjalnych Dawców, i po-
nad 29 milionów w bazach na 
całym świecie - nie ma aktual-
nie Dawcy, który byłby zgodny 
genetycznie z Adrianem.

Rodzina i przyjaciele nie 
potrafią czekać bezczynnie 

– sami zainicjowali poszuki-
wania jego bliźniaka genetycz-
nego. Przygotowania do akcji 
rejestracji dawców pod hasłem 
„Adrian i Inni potrzebują Two-
jej pomocy!” ruszyły pełną 
parą – wszystko po to, aby jak 
najwięcej osób dowiedziało się 
o możliwości rejestracji jako 
potencjalny Dawca.

Rejestracja podczas tej akcji 
będzie prowadzona za pomocą 
pobrania wymazu z błony ślu-
zowej z wewnętrznej strony po-
liczka. Proces rejestracji (wypeł-
nienie formularza rejestracyjne-
go oraz pobranie wymazu) trwa 
około 10 minut. Apelujemy do 
każdego o rejestrację, być to 
może to ktoś z nas będzie mógł 
uratować życie Adrianowi lub 
Innym pacjentom.

Rejestracja potencjalnych 
dawców odbędzie się w nastę-
pujących lokalizacjach:

24 marca 2018
• Galeria Wołomin, 09:00 – 

21:00, ul. Geodetów 2, Wo-
łomin

• Pływalnia OSiR, 11:00 – 
19:00, ul. Korsaka 4, Woło-
min

• Topaz, 10:00 – 16:00, ul. 
Przemysłowa 7, Tłuszcz

• Mrówka PSB, 10:00 – 16:00, 
Wólka Kozłowska 1D, 
Tłuszcz

25 marca 2018
• Galeria Wołomin, 10:00 – 

20:00, ul. Geodetów 2, Wo-
łomin

• Centrum Kultury, Spor-
tu i Rekreacji w Tłuszczu, 

10:00 – 16:00, ul. Szkolna 1, 
Tłuszcz

24 i 25 marca 2018
• SP nr 1 im Kornela Maku-

szyńskiego w Markach, 10:00 
– 16:00, ul. Okólna 14, Marki

• Miejski Ośrodek Kultury w 
Kobyłce, 10:00 – 16:00, Al. 
Jana Pawła II 22, Kobyłka

• Miejskie Centrum Sportu 
w Ząbkach, 11:00 – 19:00, 
ul. Juliusza Słowackiego 21, 
Ząbki.

Kontakt: Piotr Aniśko – Fun-
dacja DKMS, e-mail: piotr.
anisko@dkms.pl tel. 22  882 
95 62

Dyrektor ZDZ Radzymin Jerzy Stwora, dyr. Hanna Rostek-Sabańska oraz organizatorzy zawodów 

Nagrodzono najlepszego bramkarza, zawodnika i drużynę 
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PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego 
w Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnię krawcową do poprawek 
krawieckich. Tel.  602 304 503

• SKUP AUT TEL. 573 418 807

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

MARKSBUD - Usługi kontenerami 
Mariusz Toczyski - Ząbki 

Wywóz odpadów budowlanych, 
gruzu, ziemi, piachu. 

Tel. 698 214 790 ZATRUDNIĘ BUDOWLAŃCÓW: 
murarzy, zbrojarzy, 

cieśli szalunkowych, 
pomocników, brygady do 

murowania ścian działowych 
i budowy domów.

Praca w okolicach Wołomina, 
Marek i w Nieporęcie. 

Tel. 602-507-999

Firma zleci budowę 
domów mieszkalnych, 

murowanie ścian 
działowych z porothermu. 
Praca możliwa od marca 
w okolicach Wołomina, 
Marek i w Nieporęcie.

Tel. 602-507-999 

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

Zatrudnię mechanika w warsztacie 
samochodowym w Słupnie. 
Tel. (22) 786 68 51

Zatrudnię operatora CNC. 
Firma Tok - Frez w Wołominie. 
Tel: 602 515 017

Usługi remontowo - 
wykończeniowe - glazura, 

terakota, gipsowanie, malowanie, 
hydraulika i panele.

Tel. 606 826 224
AUTOLAK Piotr Rosińki

Mieszalnia lakierów 
samochodowych

Słupno al. Jana Pawła II 68 lok. 16
tel. 537 205 951

Docieplanie budynków - 
doświadczone ekipy - 602-482-572

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

Auto części i skup samochodów
Volkswagen, Audi
Tel. 512-008-626

Wiktorów koło Radzymina,
ul. Radosna 18

MOTORYZACJA

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, ul. Poniatowskiego 49

tel. (22) 7611026

BIUROWE

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

• Terapia naturalna bólów kręgosłupa 
– masaż, rehabilitacja. Możliwość 
dojazdu. Mateusz Mikulski fizjotera-
peuta    881-294-609. Anna Michalska 
fizjoterapeuta  733-553-669

ZDROWIE

NIERUCHOMOŚCI
BRUKARSTWO

podwórza, podjazdy,opaski, chodniki, 
odwodnienia terenu, parking itd.

schody, tarasy, palisady
Grzegorz Lewandowski, Dąbrówka, 

Trojany 83a, tel. 512289277

kamień polny, łupany, ogrodzenia, 
grille, altany, układanie kostki brukowej

Krzysztof Kozłowski
tel. 663 4162 95; www.e-kamyk.pl 

Zatrudnię w cukierni w Dąbrówce 
kobiety na atrakcyjnych warunkach 
Tel. (29) 7578056, 602 351 430

 Sprzedaż kostki granitowej, piachu 
wiślanego, żwiru i tłucznia, wybu-
rzenia i rozbiórka różnych obiektów. 
Tel. 604 405 826 

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417PRODUKCJA I SPRZEDAŻ

05-091 Ząbki
ul. Langiewicza 7A

tel./fax: (22) 781 46 48
e-mail: 

biuro@drusiatmex.com.pl
www.drusiatmex.com.pl

Siatki produkowane są 
z drutu od 2 do 10 mm grubości 

oraz różnej wielkości oczka

Siatki metalowe:
• zgrzewane

• karbowane - tkane
• drut i pręty ciągnione 2-10 mm

Siatki ogrodzeniowe REKUPERATORY,
KLIMATYZATORY



Przyjmujemy zamówienia na potrawy wielkanocne.

Zapraszamy na świąteczne zakupy do naszego sklepu 
wiejskiego.

Z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych 
wszystkim naszym Klientom i Przyjaciołom 
życzymy wesołego Alleluja i mokrego dyngusa.

                            Artur Świerżewski i pracownicy

ul. Poniatowskiego 62
05-220 Zielonka
tel. 696-420-230
mail: info@galopcatering.pl

Galop Artur Świerżewski - Sala U Artura

Galop Catering, Sala U Artura 


